
Rodzajnik określony i nieokreślony 

przypadek rodzajnik: r. męski r. żeński r. nijaki l. mnoga 

I. N. wer? was? 

        kto? co? 

1) określony 

2) nieokreślony 

der 

ein 

die 

eine 

das 

ein 

die 

--- 

IV.A. wen? was? 

          kogo? co? 

1) określony 

2) nieokreślony 

den 

einen 

die 

eine 

das 

ein 

die 

--- 

 

 

Zaimki dzierżawcze 

Zaimek osobowy Zaimek dzierżawczy w r.m., r.n. Zaimek dzierżawczy w r.ż., l. mn. 

ich – ja mein – mój, moje meine – moja, moje 

du – ty dein – twój, twoje deine – twoja, twoje 

er – on sein - jego seine- jego 

sie - ona ihr - jej ihre – jej 

es - ono sein – jego  seine – jego 

wir - my unser – nasz, nasze unsere – nasza, nasze 

ihr - wy euer – wasz, wasze eure ! – wasza, wasze 

sie - oni ihr - ich ihre – ich 

Sie – Pan, Pani, Państwo Ihr – Pana, Pani, Państwa Ihre – Pana, Pani, Państwa 

 

Przykłady: 

1. Der Vater ist schlank. – Mein Vater ist schlank. 

2. Die Mutter ist blond. – Deine Mutter ist blond. 

3. Das Kind ist sportlich. – Unser Kind ist sportlich. 

4. Die Eltern sind lustig. – Seine Eltern sind lustig. 


